
Zápisnica č. 2 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 2. augusta 2023, 13:30,  

Hotel Magnus, sála B, 91101 Trenčín / aplikácia M-Teams  
 (podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov  

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 
 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. L. Pék, R. Konečný, R. Kompas, L. Jurík, T. Chrenko, M. Štrbák, 
R. Sýkora, R. Somík, I. Andrejkovič, J. Kužma, P. Potenga 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: T. Pšenka 
Prizvaní /prítomní osobne/: K. Šinkovič (ŠO SZĽH), J. Laifer (matrika SZĽH), M. Novák (ZsZĽH), P. Matejka (SsZĽH),  J. 
Budi (VsZĽH), R. Pavlikovský (VV SZĽH), T. Lengyel (M-SZĽH),  M. Handzuš (Barani Banská Bystrica) 
Ospravedlnení: P. Remžík (sekretár KM SZĽH, ŠO SZĽH), J. Filc (mentor MO SZĽH) 
 
PROGRAM:  

1. Otvorenie (13:30-13:35) 
2. Formáty žiackych súťaží (ZsZĽH, SsZĽH, VsZĽH) (13:35-14.20) 
3. Diskusia: žiacke súťaže 2023/2024 /hosť M. Handzuš/ (14:20-15:00) 
4. AAA Turnaje a doplnkové turnaje SŽAA (15:00-15:30) 
5. Formáty mládežníckych súťaží (EXJ, 1LJ, EXD, 1LD) ( (15:30-16:00) 
6. Návrhy legislatívnych úprav pre sezónu 2023/2024  (16:00-16:30) 
7. Harmonogram mládežníckych reprezentácii 2023/2024 /R. Sýkora/ (16:30-16:50) 
8. Etický kódex (16:50-17:10) 
9. Žiadosti klubov (17:10-17:40) 
10. Rôzne (17:40-18:00) 
11. Večera (18:00-18:45) 
12. Slovensko U18 – Fínsko U18 HGC (19:00) 

 

K bodu 1) Otvorenie 

Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli 
žiadne, zasadnutie bude prebiehať podľa programu.  

K bodu 2) Formáty žiackych súťaží (ZsZĽH, SsZĽH, VsZĽH) 

ZsZĽH 

Prezentovaný materiál  

 p. Novák – pred začiatkom prihlasovania klubov do súťaží prebehli v rámci regiónu dve stretnutia s klubmi, v AA 
súťažiach je 12 družstiev (11 plných štruktúr + 1 MMHK Skalica divoká karta), súťaž je rozdelená na základnú časť a 
nadstavbu, v SŽ A je 15 družstiev, v MŽ A je 16 družstiev – v MŽ A bude individuálne redukovaný počet zápasov tak, 
aby to dávalo športový zmysel /25-28 zápasov/, HP5 – 20 družstiev, približne polovica má predeľovacie mantinely, 
podľa dohody klubov sa budú hrať zápasy alebo turnaje, HP4 – 24 družstiev, turnajovou formou, žiacke súťaže začínajú 
9.9.2023 

 p. Kompas – výkonnostne slabšie kluby uznali zmysel rozdelenia súťaže na základnú časť a nadstavbu, má to význam 
 

VsZĽH 

Prezentovaný materiál  

 p. Budi – v AA súťažiach je 7 družstiev, v SŽ A je 14 družstiev, v MŽ A 6HT je 15 družstiev, HP5 – 22 družstiev, HP4 
– 25 družstiev, začiatok súťaže 16.9.2023, A súťaže sa odohrajú dvojkolovo doma-vonku, zápasy s ukrajinskými žiakmi 
sa odohrajú od októbra do marca, v každom mesiaci 4 zápasy /pondelok, utorok, streda, štvrtok/ 



 p. Kužma – dohodli sme sa, že odohrajú zápasy aj s AA družstvami /pôvodne len A družstvá/, pondelok 
v Michalovciach  „AA“, utorok v Michalovciach „A“, streda v Humennom „AA“, štvrtok v Trebišove „A“, kluby zo 
solidarity zaplatia ĽP aj FMĽ, 

 p. Budi – kluby to prijali kladne, ako spestrenie sezóny 
 

SsZĽH 

Prezentovaný materiál 

 p.. Matejka – v AA súťažiach je 9 družstiev, odohrá sa dlhodobá súťaž trojkolovo, plus vložené turnaje, záujemcovia 
o divokú kartu – Spartak Dubnica a MHK Ružomberok, v A súťažiach je 14 tímov – dlhodobá súťaž doma-vonku, v A1 
súťaži je 6 tímov – 2doma-2vonku, tento variant bol zvolený na aktíve klubov, jediný otáznik Tigre Orava čakáme na 
rozhodnutie VV SZĽH, boli by prihlásení do A súťaže  

 p. Kužma – do dvoch mesiacov budeme vedieť, či budú prostriedky na obstaranie ďalších predeľovacích mantinelov  

 p. Pék – určiť deadline dokedy musia kluby disponovať predeľovacími mantinelmi  

 p. Pék – včera na VV SZĽH riešený tím Tigre Orava, majú finančné záväzky voči SZĽH a MHK Dolný Kubín – 
výchovné, VV SZĽHrozhodne na svojom ďalšom zasadnutí koncom augusta  

 

K bodu 3) Diskusia: žiacke súťaže 2023/2024 /hosť M. Handzuš/ 

 p. Handzuš – najdôležitejšia je ekonomická udržateľnosť, ale v neposlednom rade dôležitosť, aby sa hráči rozvíjali, v 
„A“ súťažiach sú dlhodobé časti, tam bude náročné, aby sa hráči rozvíjali a hrali proti seberovným, vo Fínsku sa kluby 
prihlasujú spolu s inštruktormi do kategórii podľa výkonnosti A1,A2,A3, tu hráči nie sú pripravení na dorastenecký 
hokej, tréningový proces máme nastavený dobre, ale zápasový nie, hráči chytajú zlé návyky, vzdávame sa športovej 
stránky, všetky vyspelé krajiny majú  1,2,3 výkonnostné skupiny, rozdelené hneď od začiatku, nechajme deti hrať 
v prostredí, v ktorom sa môžu rozvíjať, od 10 do 15 rokov im nedávame výzvu, dobré zápasy, posielame ich do 
„selektov“, hrajú nezmyselné zápasy,  

 p. Pék – nastaviť parametre, podmienky, ktoré budú rozhodovať o nasadení do jednotlivých skupín  

 p. Jurík – ak bude v súťaži prihlásených 10 a viac tímov, mať povinnosť nadstavby, potom sa nájde vhodný model  

 p. Jurík – pracovná skupina počas sezóny, anonymný dotazník, kde si tréneri určia zaradenie do skupiny 

 p. Somík – pred sezónou stretnutie trénerov, uvidíme či je to možné 

 p. Novák – presadzovali sme medzi klubmi variant súťaže s nadstavbou, minulá sezóna bola pocovidová, potrebovali 
sme, aby sa hokej znova rozbehol, tento rok sme chceli ísť už cestou športovej kvality, nikto si nedovolil oponovať, 
vysvetlili sme si to,  

 p. Jurík – argument, metodické oddelenie neodporúča model? Ako argumentovať zmenu modelu po jeho schválení 
klubmi 
 

diskusia: zrušenie turnaja olympijských nádejí na MMSR 8HT 

 p. Pék – pracovná skupina – ŠO, MO, RI, zástupcovia klubov, KM – 15 členov, online formou, diskusia, bol schválený 
model súťaží na 4 roky, ale ak nám niečo nefunguje, hľadajme riešenia, pred 2016 fungoval gentleman agreement, 
Zákon o športe to zmenil  

 p. Chrenko – začať súťaž už v auguste, namiesto prípravných zápasov  

 p. Pék – úloha: prosím regionálnych sekretárov o návrhy ľudí do pracovnej skupiny, zamyslieť sa na 
„premiešaní“ regiónov  - kluby, ktoré majú k sebe bližšie, odohrať zápasy medziregionálne  

 

K bodu 5) Formáty mládežníckych súťaží (EXJ, 1LJ, EXD, 1LD) 

Prezentácia  

EXD  

 diskusia: k MMSR – podmienka pre hráčov ročníka narodenia 2006 – nastúpenie v zápasoch dorasteneckej kategórie - 
50% korčuliari, 25% brankári  

1LJ  

 p. Potenga – krížové playoff /na 3 víťazné zápasy/ hlasovanie na kluby na SMM 
 



K bodu 4) AAA Turnaje a doplnkové turnaje SŽAA 

 p. Pék – prvé kolo AAA turnajov, na základe výkonnosti a začatej sezóny, prehodnotenie KM SZĽH na druhé kolo 
AAA turnajov /ročník 2009/, prvý turnaj nasadené družstvá /prezentovaná príloha/,dopyt po lepších rozhodcoch, zámer 
využitia voľných ľadohodín  

 p. Pék - doplnkové turnaje pre SŽAA – zaslaný formulár na kluby – v plnej réžii klubov, deadline pre všetkých, ktorí sa 
ešte nevyjadrili – meeting s klubmi, ktoré majú záujem do 10.8.2023 /5 turnajov, 2x20min/ 

 p. Chrenko – rozdeliť MMSR na dva víkendy (namiesto kvalifikačného turnaja o 4 miesto) 
 p. Novák – nesúhlasím s 2x20min, buď 6 tímov a normálne zápasy ale musí tam byť deň voľna – hráči sú unavení 

fyzicky náročné hrať 5 dní po sebe, alebo 4 tímy  
 p. Konečný – najférovejšie kvalifikačný turnaj – toto do smernice 
 Pohár olympijských nádejí v rámci MMSR – spojená veková kategória, ku koncu sezóny prichádzalo k špekuláciám 

kvôli výsledkom atď, kluby si pochvaľovali turnaj, sme po športovej stránke za turnaj 
 p. Kompas – som za zachovanie turnaja, západ, východ ZA  
 p. Pék – ak chceme zachovať turnaj, nastaviť pravidlá tak, aby sa nezneužívali kluby situáciu 
 p. Kompas – do smernice, ak do „AA“ odohráš % zápasov, nemôžeš ísť do „A“ 
 p. Novák – „špekulácie“ môžu byť disciplinárnym previnením  
 p. Pék – k 7.1. obmedzenie % odohratých zápasov 
 

K bodu 6) Návrhy legislatívnych úprav pre sezónu 2023/2024   

 p. Pšenka – zápasy boli predohrávané/dohrávané a vznikali prípady zdvojených štartov, som za znovuzavedenie bodu 
SP zaradiť naspäť do SP 

 p. Konečný – v seniorskom hokeji to nie je téma, štatistická anomália, 
 p. Laifer – táto kontrola nebola vykonávaná v systéme, máme niektoré nastavenia v súťažiach, že by sme to eventuálne 

vedeli pozrieť, v minulosti sa to iba manuálne dohľadávalo, nebola na to kontrola v IS, riešené na základe podnetov 
v minulosti  

 p. Pék – nie je reálne neudeľovať predohrávky/dohrávky, relevantné dôvody, ťažko dohladateľné, nabáda to 
k zneužívaniu 

 p. Kompas – ak sa to dá rozdeliť, tak zaviesť do žiakov, dorast a junior neuplatňovať  
 p. Laifer – stále rovnaké kluby, hráči, väčšinou kluby, ktoré už na prihláškach mali minimum hráčov, ledva prechádzali  
 p. Pék – komunikácia s BB – ak budú mať možnosť budú si predohrávať nedeľu a hrať piatok, sobota – preťažovanie 

hráčov – piatok, sobota, nedeľa – dve kategórie  
 p. Jurík – som ta zo aby sa dorast, junior zablokovala  
 p. Pšenka – skôr v žiackych súťažiach som evidoval výskyt, predtým sa žiaden klub na to neohrádzal, teraz to len 

chceme dostať naspäť 
HLASOVANIE pre znovu zavedenie bodu do SP - zamedzenie nástupu hráčov v predohrávkach, dohrávkach:  

ZA: 1, proti: 9, zdržal sa: 0, nehlasoval: 2 

 zavedenie povinnosti – predloženie zoznamu pred začiatkom súťaže „A“ a „B“ družstvo a rovnako by sa správali tímy, 
ktoré sú v združení typu B (15+1 hráčov) 

 p. Kompas – choroba hráča, vyškrtnutý zo zoznamu, ale nemôže sa vrátiť, Bčko mi nejde postúpiť, nechcem nič 
ovplyvňovať  

HLASOVANIE za to, aby družstvá v združení mali za povinnosť predkladať súpisku 

ZA: 9, proti: 0, zdržal sa: 2, nehlasoval: 1 

 skrátenie prestupového termínu pre mládež – jednotný termín 7.1., aj hráč na transfer zo zahraničia na Slovensko, 
odchod hráča zo Slovenska podľa pravidiel IIHF, výnimka pre hráčov v projekte – termín 15.2. 

HLASOVANIE za jednotný prestupový termín pre mládež 7.1. 

ZA: 11, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 1 

 lekárske prehliadky pre mládež – pediatri, je na uvážení doktora či vydá alebo nevydá potvrdenie, je to v stave riešenia, 
komunikácia s Handžákom zdravotná komisia, budeme musieť na to reagovať, nebudeme vydávať výnimky, je to 
ochrana klubov 

 

K bodu 7) Harmonogram mládežníckych reprezentácii 2023/2024 /R. Sýkora/ 

 prezentovaná štruktúra mládežníckych reprezentačných družstiev U15-U20 
 prezentovaný termínový kalendár mládežníckych reprezentačných družstiev U15-U20 
 p. Kompas – otázka, kedy sa kluby dozvedia, ktorí hráči pôjdu do projektu, počet aj hráčov konzultovať s klubom, pre 

niektorých to bolo kontraproduktívne, kontaktovať najskôr klub, až potom hráča  
 p. Sýkora – nemal by sa prekročiť počet viac ako 3 hráči z jedného klubu  



MS20 26.12.2023-5.1.2024 

 Mládežnícka olympiáda – nie je v asociačnom termíne – ročník 2008 – Južná Kórea – 18 hráčov /január/ 
 Príprava na MS20 začne dva týždne pred odchodom 
 Showcase – takýto turnaj v tomto termíne už určite nie, ak sa pôjde, bude to súčasť projektu – aby odohrali kvalitné 

zápasy  
 p. Chrenko – hokejové leto – nevidím v tom zmysel, viem si predstaviť namiesto hokejového leta U16 a U17 radšej 

kvalitnú prípravu pred turnajom, HGC na takýto turnaj nemajú kvalitnú prípravu; krátky VT aspoň o deň naviac 
 p. Štrbák – hokejové letá – pre SR20 zbytočné, ak už, tak júl, keď sa vrátia z dovoleniek 
 p. Chrenko – hneď na začiatku mája – aby bol reálny obraz, ak to bude dopredu vedieť, naplánuje si voľno, prípadne 

posledný júlový týždeň, nie v júni 
 zrazy JÚL 
 p. Kužma – dopyt začiatku SR15 VT - november 
 

K bodu 8) Etický kódex  

Prezentovaný materiál, informácie o pripravovaných aktivitách.  

 

K bodu 9) Žiadosti klubov 

 žiadosť HK Spartak Dubnica o divokú kartu do „AA“ 2023/2024 – súhlasné, odporúčacie stanovisko VV SsZĽH 
aj RI Tvrdoň 

ZA: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 2 

 žiadosť MHK Ružomberok o divokú kartu do „AA“ 2023/2024 – súhlasné stanovisko od VV SsZĽH aj RI Somík 
ZA: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 2 

 žiadosť MHKM Skalica o divokú kartu do „AA“ 2023/2024 – súhlasné RI Šťastný aj VV ZsZĽH 
ZA: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 2 

 

K bodu 10) Rôzne 

 HKM 98 Rožňava – nestihli riadny termín prihlášok, nevedeli obsluhovať IS SZĽH – prihláška HP4 – VV SZĽH 
schválil 

 Prievidza  
 Bratislavský hokejový klub, so sídlom v Párnici, mediálny názov Oravské Tigre, hrajúce v Liptovskom Mikuláši – KM 

SZĽH trvá na neodporúčacom stanovisku  
ZA: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 2 

 

 

 

 

V Bratislave, 2. augusta 2023 

Poverená vyhotovením: K. Šinkovič v.r. /ŠO SZĽH/ 

Za správnosť: L. Pék v.r. /predseda KM SZĽH/ 

Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH 

Príloha: dľa textu sú evidované a archivované na SZĽH 

 

 

 

 


